

بيان المعلومات الأساسية

اسم الحساب	حساب الفوز للجوائز
نوع الحساب	حساب جوائز
الحد الأدنى لفتح الحساب	200 دينار كويتي
الرسوم السنوية للحساب	لا توجد رسوم سنوية للحساب
أي رسوم أخرى متعلقة بالحساب	يتم تطبيق رسوم قدرها 2 دك شهرياً في حال انخفاض الرصيد عن مبلغ 200 دك.

السحب	عدد الفائزين سنوياً	الجائزة
أسبوعي	36 (فائز واحد أسبوعياً)	1000 دينار شهرياً لمدة 12 شهراً – إجمالي قيمة الجائزة 12,000 دك لكل فائز
شهري	8 (فائز واحد شهرياً)	2000 دينار شهرياً لمدة 12 شهراً – إجمالي قيمة الجائزة 24,000 دك لكل فائز
ربع سنوي	2 (فائز واحد كل ربع سنة)	3000 دينار شهرياً لمدة 36 شهراً – إجمالي قيمة الجائزة 108,000 دك لكل فائز
نصف سنوي	1	5000 دينار شهرياً لمدة 60 شهراً – إجمالي قيمة الجائزة 300,000 دك
سنوي	1	5000 دينار شهرياً لمدة 120 شهراً – إجمالي قيمة الجائزة 600,000 دك

مزايا الحساب

- آلية احتساب الفرص:
 - كل 10 دك = فرصة واحدة
 - يتم احتساب الفرص بناءً على متوسط الرصيد الشهري للشهر السابق
 - السحوبات نصف السنوية والسنوية: تكون الفرص تراكمية بناءً على الرصيد خلال الأشهر السابقة من العام
 - الحد الأقصى لعدد الفرص: 100,000 فرصة لكل حساب (بحد أقصى رصيد 1 مليون دينار كويتي)
- تتم السحوبات بشكل مباشر وبحضور مدققين خارجيين
- شروط وأحكام الحساب** [اضغط هنا](#)

المخاطر والإجراءات المترتبة على الحساب

في حال عدم استيفاء العميل للشروط والأحكام الخاصة بالحساب، لن يتم إدخال العميل ضمن السحب. في حال انخفاض رصيد الحساب عن مبلغ 200 دك، سيتم خصم رسوم قدرها 2 دك شهرياً.

إجراءات تعديل الشروط والأحكام

- للبنك الحق في تعديل الشروط والأحكام المنظمة للحساب في أي وقت، وسيقوم البنك بإخطار العملاء عن التعديل في فروعه أو بآلية طريقة أخرى يراها مناسبة قبل 30 يوم من بدء التطبيق. ويعتبر ذلك إلزاماً لحامل البطاقة / العميل فور قضاء المدة (30 يوم).
- يُرسل البنك إعلانات تسويقية لعملائه بشأن العروض والحملات. ويمكن للعملاء الغير راغبين باستلام هذه الاعلانات، التواصل مع مركز الخدمة على رقم 1899899 لطلب إيقاف استلامها.

DISCLOSURE OF BASIC INFORMATION

Account Name	Alfouz Draw Account
Account Type	Prize Account
Minimum Opening Balance	KD200
Annual Account Fees	No annual fees on the account
Other Account Related Fees	A fee of KD2 monthly will be applied if the account balance falls below KD200

Account Benefits	Draw	Number of Winners Per year	Prize
	Weekly	36 (1 winner weekly)	KD1,000 monthly for 12 months (total value of prize KD12,000 per winner)
	Monthly	8 (1 winner monthly)	KD2,000 monthly for 12 months (total value of prize KD24,000 per winner)
	Quarterly	2 (1 winner per quarter)	KD3,000 monthly for 36 months (total value of prize KD108,000 per winner)
	Semi-Annual	1	KD5,000 monthly for 60 months (total value of prize KD300,000)
	Annual	1	KD5,000 monthly for 120 months (total value of prize KD600,000)
	- Chance calculation Mechanism: - Every KD10 = 1 entry - Chances are calculated based on the average monthly balance of the previous month - Semi-annual and annual draws: chances are cumulative based on the account balance over the preceding months of the year - Maximum number of chances: Up to 100,000 chances per account, based on a maximum eligible balance of KD1,000,000 - Draws are conducted live and in the presence of external auditors Account Terms and Conditions Click here		

Procedures and Consequences related to the account

If the customer does not meet the account terms and conditions, they will not be entered the draw.
If the account balance falls below KD200, a fee of KD2 monthly will be applied.

Procedures for amending the Terms and Conditions

- The Bank has the right to amend the terms and conditions governing on the account at any time. The Bank will notify customers of the amendment at its branches or through any other appropriate means, 30 days prior to implementation. Such amendment shall be considered binding on the cardholder/customer immediately upon the lapse of the 30-day period.
- The Bank sends marketing advertisements regarding offers and campaigns. Customers who no longer wish to receive these advertisements can contact the call center at 1899899 to opt out of the service.